
PROTOKÓŁ NR 44/14

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 8 września 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Adam Bierowski,

4. Stanisław Schmidt.

 

Zaproszone osoby:

5. Mirosław Górecki,

6. Małgorzata Krysiak,

7. Krystyna Patynowska,

8. Mariola Tatowicz,

9. Henryk Maniecki.

     

Porządek obrad:

1. Otwarcie spotkania.

2. Organizacja roku szkolnego 2014/15 w placówkach oświatowych w Kowarach (po zmianach).

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Spotkanie prowadziła przewodnicząca Komisji M. Zielińska. 

Ad.  2 Dyrektorzy  placówek  oświatowych  dokonali  zmian  w  arkuszach  organizacyjnych  roku

szkolnego 2014/2015.

Publiczne Przedszkole – bez zmian.

Szkoła Podstawowa nr 1: podział na grupy klasy III (niektóre przedmioty) ze względu na zwiększoną ilość

dzieci oraz dodatkowe godziny rewalidacji dla dziecka z orzeczeniem o niepełnosprawności.

Centrum Profilaktyki Zdrowotnej wciąż poszukuje psychologa na pełny etat.

Szkoła Podstawowa nr 3: zwyżka godzin o 41 do planowanych ze względu na utworzenie drugiego oddziału

przedszkolnego,  10  godz.  -  nauczanie  indywidualne,  2  godz.  -  rewalidacja  dziecka  z  orzeczeniem  oraz

zwiększona zniżka godzin dla wicedyrektora ze względu na zwiększoną ilość oddziałów w szkole.

Zatrudniono 4 nauczycieli, w tym dwoje w niepełnym wymiarze godzin.

Gimnazjum:  zmniejszyła  się  znacznie  planowana  liczebność  klas  pierwszych,  zatrudniono  nauczycieli  (j.

niemieckiego na zastępstwo za nauczycielki korzystające z urlopów macierzyńskich.

W wyniku konkursu dyrektorem szkoły została p. Krystyna Patynowska.

Obecny dyrektor SP3 nadmienił o konieczności kontynuowania w gimnazjum klasy integracyjnej.
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Ad. 3 P. dyrektor przedszkola wysunęła propozycję zmiany opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu.

Zmiana miałaby być korzystna dla rodzin wielodzietnych korzystających z usług przedszkola. Wiąże się to ze

zmianą uchwały R.M. 

P.  dyrektor  gimnazjum  zwróciła  się  do  miasta  z  prośbą  o  zakup  bramek  do  piłki  nożnej  i  ręcznej  dla

tamtejszej szkoły.

P.  dyrektor SP1 zwróciła  uwagę radnych na wysokość dodatków funkcyjnych dla dyrektorów kowarskich

placówek oświatowych, które nie uległy zmianie od wielu lat.

Radni powinni wraz z p. Skarbnik i p. Burmistrzem wnikliwie przeanalizować skierowane uwagi, uwzględnić

stan finansowy miasta i podjąć ewentualne działania. 

Radni  uznali,  że  priorytet  stanowić  powinien  zakup bramek  (przynajmniej  jednej  pary)  do miejscowego

gimnazjum.

Wnioski:

1.  Komisja  Oświaty  i  Kultury  zwraca  się  do  p.  Burmistrza  M.  Góreckiego  o  zakup  bramek

(przynajmniej jednej pary) dla kowarskiego gimnazjum.

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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